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در راستای بررسی مشکلات فضاهای آموزشی صورت پذیرفت:

دیدار نماینده مردم شریف هوراند، کلیبر و خداآفرین و در مجلس شورای اسلامی با مدیرکل
نوسازی مدارس آذربایجان شرقی

در راستای بررسی مشکلات فضاهای آموزشی و ارزیابی وضع موجود، نماینده مردم شریف هوراند، کلیبر و خداآفرین و در

مجلس شورای اسلامی با مدیرکل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی دیدار نمود.

به گزارش روابط عمومی اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی، فرهاد فرهودی، مدیرکل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی، در دیداری که با نماینده محترم

مجلس داشت، به بررسی مشکلات فضاهای آموزشی در سه شهرستان یاد شده پرداخت.

لازم به ذکر است که در این جلسه، شرایط فیزیکی مدارس، به ویژه مدارس کانکسی، مورد بحث و بررسی قرار گرفت. رضوانی، نماینده مجلس نیز بر لزوم اتمام پروژه ۶ کلاسه

شهدای کلیبر تا مهرماه سال آینده تأکید کرد و خواستار رسیدگی بیشتر به شرایط فیزیکی شهرستان ها شد.

فرهاد فرهودی، مدیرکل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی در ادامه با اشاره به چالش ها و مشکلات موجود در مدارس، بیان کرد که میزان سرانه فضاهای آموزشی در این

شهرستان ها در حد متعادل و بالاتر از حد متوسط استان است.

او ابراز امیدواری کرد که با همکاری خیرین و سایر ارگان ها، اقدامات جدی و اساسی برای بهبود شرایط فضاهای آموزشی انجام شود.

همچنین در این جلسه، در خصوص استفاده از ظرفیت مسئولیت های اجتماعی برای بهبود فضاهای آموزشی شهرستان ها نیز رایزنی هایی صورت گرفت و مقرر شد که آنالیز

تفکیکی شهرستان ها نیز در اختیار نمیانده محترم مردم شریف هوراند، کلیبر و خداآفرین قرار گیرد تا بتوانند به بهبود شرایط آموزشی کمک کنند.

گفتنی است تا این دیدار ها نشان دهنده عزم و اراده مسئولان برای ارتقاء کیفیت آموزش و بهبود فضاهای آموزشی در استان است. امیدواریم با همکاری همه جانبه، شاهد

پیشرفت های بیشتری در این زمینه باشیم.
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